
Ten zuiden van de A67 net over het via-
duct achter de Bosrand is onlangs omst-
reeks drie uur in de middag een les-
vliegtuig gecrasht. Gelukkig met redelijk
goede afloop. De instructeur en de leer-
ling kwamen met de schrik vrij. De les-
machine ging tijdens de noodlanding

over de kop. Tijdens de instructievlucht
kreeg men problemen met de motor.
Geprobeerd werd het vliegveld van
Eindhoven te halen. Daar was alles in
gereedheid gebracht voor de noodlan-
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Activiteitenin De Dreef

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 20 juni.
Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je dan-
sen op muziek gedraaid door DJ Peter.
Pasje verplicht. Entree: € 1,15 inclusief
twee consumpties en vol is vol. Heb je
nog geen pasje? Neem dan een pasfoto
mee zodat wij er een voor jouw kunnen
maken.

Op het evenementenlein voor De Dreef
is vrijdag 13 juni weer een rollerdisco
van dit jaar. Alle jeugd is van harte wel-
kom. De avond begint om 19.00 uur en
duurt tot 21.00 uur. 
Natuurlijk is er weer volop muziek
gedraaid door DJ Eric. Pols-, elleboog-
en kniebescherming is verplicht en bij
nat wegdek gaat de rollerdisco niet
door. De komende maanden zal hier-
door op de eerste vrijdag van de maand
geen gewone disco zijn.

12+ Disco voor de jeugd van 12 t/m
14 jaar op vrijdag 20 juni. Tussen 21.30
en 23.30 uur kun je dansen op muziek
gedraaid door DJ Peter. Entree € 1,15
en consumpties zijn verkrijgbaar tegen
gereduceerde prijs van € 0,55 per con-
sumptie. Pasje verplicht of laat er een
maken voor € 1,15 en een pasfoto.
Ingang parkeerterrein bij De Dreef en
vol is vol.
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Gemeentebestuur zoekt
bewoners van de Coevering op
Op maandag 4 juni 2003 zal in De Dreef een overleg tussen B&W en de
bewoners van de Coevering plaatsvinden. De avond zal aanvangen om
20.00 uur en voorgezeten worden door burgemeester C. Leijten. De
avond wordt georganiseerd door de afdeling voorlichting in samenwer-
king met Wijkoverleg Coevering 2000.

Agenda van deze avond:
* Revitalisering en bouwplannen

rond het winkelcentrum;
* Duurzaam Veilig: Vervolg op het

raadsbesluit om van de Coevering
een 30 km zone te maken.
Wat mogen we op korte termijn
verwachten?

* Groenvoorziening: plan van aanpak
en onderhoud;

* Geluidsoverlast van de A67: het

aanbrengen van een wal en het
planten van meer bossages tussen
autoweg en huizen;

* Diftar, Retourette en zwerfvuil met
alle randverschijnselen;

* Hondenbeleid;
* Algemene individuele vragen inge-

bracht door de bewoners van de
Coevering.

U bent allen van harte welkom op deze
avond. ■

Lees verder op pagina 3
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Noodlanding lesvliegtuig
vlak bij de Coevering 
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Vrijwilligers verdiepen zich ook in de wet

Vrijwilligers Centrale
In 1983 gaat er in Geldrop voor het
eerst een Vrijwilligers Vacaturebank van
start, die anderhalf jaar later alweer ter
ziele gaat. Het was destijds niet meer
dan een passief koffie uurtje waarin
men vooral met en tegen elkaar beklag
deed over eigen wel en wee. Begin ja-
ren negentig kwam Martin Vissers (toen-
malig directeur van S.A.W.) met een
voorstel voor een nieuwe opzet. Men
kreeg een kleine subsidie. Toch had het
enthousiaste team het moeilijk de zaak
stabiel te houden. Enige tijd later kwam
alles toch nog in een stroomversnelling.

Tegenwoordig biedt de Vrijwilligers-
centrale Geldrop, die in november 2002
haar 10-jarige bestaan vierde, een grote
diversiteit aan vacatures en een goede
begeleiding. Meer dan vierhonderd
vacatures behoren tot het bestand en
op dit moment werkt men met profes-

sionele mensen die onder meer een
gedegen achtergrond hebben in het
proces van arbeidsvoorziening en tra-
jectbemiddeling en onderwijs. De rela-
ties met de organisatie verlopen prima.
Tijdens een intake gesprek kunnen wen-
sen, mogelijkheden en beperkingen
besproken worden. Zo probeert men
het juiste beeld te schetsen om passen-
de vrijwilligers te vinden of in de juiste
functie te bemiddelen. Het percentage
voor geslaagde bemiddelingen ligt erg
hoog, op 67%.

De vrijwilligerscentrale, die toevallig o.a.
bemand wordt door de Coeveringenaar
Ben Spaan, streeft erna zo drempelloos
mogelijk te zijn. Men gaat ervan uit dat
er voor iedereen wel passend vrijwilli-
gerswerk te vinden is. Er zijn nauwe
banden met de Brede Welzijns Instelling
en de GGZE die ook klanten aandragen.
Voor een mens is het belangrijk om

structuur in een week en dagritme te
creëren. Voor mensen met psychische
problemen is het ook zaak om nuttig
bezig te zijn, om zo een vergroting van
het zelfvertrouwen op te bouwen zodat
een opstap naar een betaalde baan klei-
ner wordt. Ook stagiaires kunnen te-
recht om ervaringen op te doen binnen
S.A.W. Zij krijgen speciale begeleiding
van een persoonlijke coach.

In de toekomst wil men nog professio-
neler te werk gaan waarbij gedacht
wordt aan het uitbereiden van het net-
werkbeheer en het aanboren van nieu-
we wervingsbronnen. Regelmatig zijn
er openstaande vacatures te bekijken in
Middenstandsbelangen en Trompetter
en de Mierlose Krant en te beluisteren
via radio Horizon en Decibel en de web-
site van Stichting Ander Werk. Mocht u
geïnteresseerd zijn geraakt dan kunt u
altijd contact opnemen met de Vrij-
willigerscentrale Geldrop of langskomen
van maandag tot en donderdag tussen
10.00 en 15.00 uur.

Wetswinkel
Heeft u problemen hebben of vragen
op juridisch gebied dan kunt u iedere
vrijdag van 9.30 tot 11.00 uur terecht
bij de Wetswinkel. Bij het project de
Wetswinkel van S.A.W. zit een vrijwilli-
ger klaar met een juridische opleiding
en ervaring op het gebied van wetten
en regelingen. Deze behandelt vragen
die u hebt over arbeidszaken of ontslag,
huursubsidie en uitkeringen, ondeugde-
lijke aankopen of een begane (ver-
keers)overtreding. De Wetswinkel kan
hulp bieden bij het invullen van een for-
mulier of het verklaren van de inhoud.
Zij kan ook adviseren bij het schrijven
van een brief of bezwaarschrift.
Uiteraard worden alle vragen vertrou-
welijk behandeld en wordt in iedere
situatie bekeken wat de mogelijkheden
zijn en wat u het beste kunt doen. Ook
als er advies nodig is van een andere
persoon of instantie kan zij doorverwij-
zen of namens u contact opnemen.
Kortom een praktisch project dat een
helpende hand biedt bij juridische pro-
blemen

In een volgend Wijkblad gaan we ver-
der in op de projecten Gered Gereed-
schap en de Klussendienst. Stichting
Ander Werk kunt u bezoeken aan
Tournooiveld 10 te Geldrop of bellen via
nummer 040- 285 27 05. ■

Linda Spanjers

Zoals in het Wijkblad van maart werd vermeld, werkt de Stichting Ander
Werk via projecten. Deze keer worden een tweetal projecten toegelicht
zodat er straks een totaalbeeld ontstaat wat SAW te bieden heeft voor
onder andere bewoners uit onze wijk de Coevering. Dit keer gaan we
wat uitgebreider in op de projecten “Vrijwilligerscentrale en Wets-
winkel”.

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88
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Slaapsystemen

Comfortkamers

Boxsprings

Bedtextiel

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

De Beddenwinkel
Een wakkere kijk op slapen

Vanaf nu.
On-line bestellen

www.debeddenwinkel.nl.

Nieuwendijk 18  Geldrop
Tel.: 040 - 2860133
www.debeddenwinkel.nl
info@debeddenwinkel.nlHoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop

Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

ding. Toen de piloot doorgaf dat hij dat
niet haalde heeft hij koers gezet naar
Geldrop, naar een veld dat hem goed
leek voor een noodlanding. Helaas was
het maïsveld afgelopen week omge-
ploegd en bleek het niet erg geschikt als
landingsbaan. Na aanraking met de
grond sloeg het vliegtuigje over de kop!
De brandweerploeg van de basis was
op de hoogte gehouden door een poli-
tievliegtuig en kon daardoor spoorslags
naar de Coevering koersen. Met groot
materiaal scheurde men op de plek des
onheil af, gelukkig hoefden ze nauwe-
lijks op te treden.

Uiteraard was er grote belangstelling
voor dit ongebruikelijk voorval en geluk-
kig is het goed afgelopen. Later op de
dag is de machine uit elkaar gehaald en
op een dieplader naar elders vervoerd.
Zo te zien was er wel enige schade. 

Volgens boswachter Jan van de Kerkhof,
die vlakbij het veld woont, was het nog
niet gedaan met alle commotie rondom
het vliegtuig. Tegen negen uur in de

avond landde er ook nog een lucht-
ballon met een grote groep 70-jarigen.
Zo is er voldoende te beleven rondom
de Coevering. ■

Biljartliefhebbers
gezocht
Biljartvereniging ‘t Poedelke is op zoek
naar enkele spontane dames en heren
die zin hebben om maandagavond tus-
sen 20.00 en 00.30 uur een balletje te
stoten.

Er wordt voornamelijk libre gespeeld in
competitie onder elkaar. Af en toe spe-
len ze uit of thuis met andere club om
vriendschappelijk contact te onderhou-
den.
U kunt vrijblijvend komen kijken bij de
dames en heren van ‘t Poedelke op
maandagavond in De Dreef, W.C.
Coevering 33, Geldrop. Voor meer infor-
matie kunt u bellen naar Alex Reijns
040-285 76 35. ■

Vervolg van pagina 1
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Paddentrek aan de
Strabrechtseheideweg 

Overzicht van afgelopen jaren:

Jaar padden kikkers/salamanders dode padden dode kik/sal

1999 414 173
2000 1155 25 280
2001 2291 100 257 33
2002 2430 56 274 29
2003 2339 153 130 52                

Mariet Vissers

Overzetters zijn een speciaal soort men-
sen. Waar sommigen griezelen bij de
gedachte aan een pad kunnen zij zich
verkneukelen als in het voorjaar de pad-
dentrek begint. We zien in gedachten al
de gouden oogjes, we horen de pad-
den zelfs in gedachten zachtjes knorge-
luidjes maken. Het is vast liefde die we
voor de diertjes voelen, anders waren
we niet zo gek om ‘s ochtends in weer
en wind die beestjes te gaan overzet-
ten. Hoewel...het weer valt mee dit jaar,
het heeft maar zes keer geregend. En
dat in negen weken. Koud was het wel.
Vaak vroor het, maar dan zijn de pad-
den niet zo gek dat ze te voorschijn
komen, ze blijven waar ze zitten, lekker
warm weggekropen onder in een holle-
tje. Wij moeten wel gaan kijken naar de
emmers. Stel je voor: Er zal één pad bij
zijn die de kolder in de kop gekregen
heeft..dat-ie toch is gaan kruipen die
nacht...zo’n dapper dier mogen we
geen dag in de emmer laten zitten.
Bovendien....een frisse neus halen doet
ons goed, we moeten niet zo lang in
ons bed blijven, nergens goed voor.
Kom, de jas aan, de fiets op en kijken. 
En je kunt het geloven of niet, soms zit
er ook bij nachtvorst een pad in een
emmer. Dan is het opstaan toch niet
voor niets geweest. Waar we ziek van
zijn: die dode beestjes op de weg. We
gaan zelfs ‘s avonds op pad als er flinke
trek is. Halen we nog vlug even een pad
van de weg die we zien zitten in het
licht van de autolampen. Ja hoor, met
gevaar voor eigen leven. Vandaar dat
we ‘s avonds veiligheidsvestjes gebrui-
ken. Kunnen de automobilisten ons
beter opmerken. Er wordt nog steeds
erg hard gereden op die weg. Een enke-
le keer is er wel eens een automobilist
die vertraagt....als hij of zij maar genoeg
vestjes en zaklampen ziet. Soms vragen

ze waar we mee bezig zijn. Grijpen we
meteen aan om wat te vertellen over de
padden. Weer wat educatie. Het valt op
hoe weinig men van deze dieren weet..
Even serieus. De grote trek begint op 28
februari. De hoge nachttemperatuur
zorgt dat er twee weken lang veel pad-
den op pad gaan. Dan krijgen we lichte
vorst. Enkele padden trotseren de kou.
Hierna volgt nog een tweede trek, wat
rustiger, van 23 maart tot 5 april. Op 12
april zetten we een punt achter de actie.
Eén scherm maken we begin maart lan-
ger omdat op die plaats zo veel padden
en salamanders doodgereden worden.
Het lijkt wel of die rakkers altijd daar
oversteken waar ze het meest gevaar
lopen. Mogelijk wordt het scherm vol-
gend jaar verder verlengd. 
Diverse keren zien  we kraaien aan hun
paddenontbijt zitten. Ze vliegen op als
wij komen.  We kunnen alleen raden
naar de aantallen die zij oppikken.
Mogelijk is dit een verklaring dat er dit
jaar minder dode padden zijn geteld.
Een tweede verklaring is: Carnaval en
de paddentrek vallen samen dit jaar.
Feestneuzen en padden gaan wel
gelijktijdig op stap maar de stappers
gaan naar het dorp, de kruipers blijven
in de buurt van de hei. ■

Horen, zien en
niet luisteren (8)
Hé, moeten jullie horen zeg. Ik geloofde
m’n eigen oren niet. M’n baasjes vonden
het nodig dat zij op cursus gingen en ik
mocht mee. Ik kan er niets aan doen dat
zij mij niet begrijpen. Ik hoop dat dit hun
iets wijzer maakt. 
De eerste keer, vorig jaar nog, was wel lol-
lig. Vlak voor het veld draaide ik nog zo’n
lekkere hoop, vast van de zenuwen. Want
voor het eerst op zaterdagmorgen mocht
ik om half tien mee in de auto. Ik dacht
dat we boodschappen gingen doen, dus
niet. Zag ik daar toch een stuk of tien
soortgenoten, allen keurig aan de lijn.
Ergens in het midden stond een man met
een hond aan z’n voeten te vertellen wat
m’n baasje met mij moest doen. 
Soms deed hij het voor en een andere
keer moesten wij maar experimenteren.
Een keer hield hij me zelfs vast, mijn baas-
je liep zomaar weg, pas na een lange tijd
riep hij me. En ik, ik zou hem krijgen. Als
een speer rende ik recht op hem af om op
het laatste moment met een mooie boog
om hem heen te zeilen. Lekker puh, moet
je me maar niet achterlaten bij een vreem-
de. O, wat keek hij vreemd. Hij rende
zomaar de andere kant op. Om het goed
te maken, ik erachteraan. Dat had ik nou
niet moeten doen. Hij kreeg de achter me
aan bungelende riem te pakken. Weg vrij-
heid. Eén troost als ik iets per ongeluk
goed deed, kreeg ik een brokje. Inmiddels
zijn we twee lessen verder en weet ik al
precies hoeveel brokjes ik kan verschalken,
maar soms heb ik echt geen trek (snap je?)
Ik heb ook (even geleden) kerstvakantie
gehad, net als de schooljeugd. Onder de
smoes “het veld is te hard”, daarna “het
veld is te drassig” en toe nog eens een
hondenshow in het beursgebouw duurde
mijn vakantie wel erg lang. In ieder geval
lang genoeg om eens lekker de boel op
stelten te zetten. Mijn klas was inmiddels
ook groter geworden en dus wilde ik eerst
eens laten zien wie ik was. Dat mocht al
niet. Dan zal ik me maar persoonlijk voor-
stellen bij de slalom, dacht ik, dat mocht
ook al niet. Daarna moest ik blijven liggen
tot ze me riepen. Wat doe je dan, dan pak
je netjes je riem in je bek, anders struikel
je over dat slepende ding en je sjeest er
van door. Ook al weer niet goed. Nee,
veel brokjes heb ik niet gehad dit keer.
Behalve van de trainer dan. Die liet me
aan zijn zijde zien hoe het moest. Die
brokjes waren echt lekker, maar je krijgt
een stijve nek van het kijken naar z’n
hand. Maar goed dat het een vlak veld
was, want ik zag echt niet waar ik liep. ■

Zar Blok



Martin heeft vorig jaar een bezoek ge-
bracht aan Haïti. Een reis die grote in-
druk op hem maakte. De ellende is haast
niet te beschrijven zonder het eerst met
eigen ogen te hebben gezien. In de
plaats Quanaminthe kwam hij in con-
tact met een Amerikaanse vrouw die in
1999 een weeshuis gesticht had met de
naam “Hope for Haïti”. Hier hebben 26
kinderen onderdak gevonden en wordt
aan 75 kinderen onderwijs gegeven.
Om de kinderen in dit weeshuis een
betere toekomst te geven is Martin een
actie begonnen. Het komende jaar pro-
beert hij zoveel mogelijk geld in te
zamelen. De boekenbeurs in De Dreef
op tweede Paasdag was de eerste grote
actie. De ruim 1300 euro die de boe-
kenmarkt opbracht is een mooie start
maar er is nog veel meer geld nodig.

Daarom heeft Martin een gironummer
beschikbaar gesteld voor donaties. U
kunt uw bijdrage overmaken op giro
4384217 ten name van M. de Bruijne,
Murik 2, 5667 LS, Geldrop, onder ver-
melding van “Weeshuis”. ■
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Boekenmarkt een groot succes 
Tweede Paasdag is een boekenmarkt gehouden in De Dreef. Martin de
Bruijne organiseerde deze boekenmark voor Hope for Haïti, een wees-
huis in het arme Haïti. Alle deelnemers van de boekenmarkt stelden hun
boeken gratis ter beschikking voor dit weeshuis. Een groep vrijwilligers
heeft er voor gezorgd dat alle boeken naar De Dreef vervoerd werden
en dat de grote zaal ingericht werd voor de boekenmarkt. Al om tien uur
in de morgen waren er veel mensen aan het zoeken in de grote hoe-
veelheid boeken die te koop waren.

In het Caribische gebied ligt Haïti.
Een arm land waar ruim 80% van de
bewoners in armoede leeft. Van de
volwassenen is ruim 50% analfabeet
en heeft ongeveer 66% van de bevol-
king geen werk. De kindersterfte is
groot en er is tekort aan zowat alles.
De wegenstructuur is minimaal en
dat geldt ook voor de behuizing van
de inwoners. Verder is HIV-besmet-
ting een algemeen probleem.

Buurtpreventie
op het Internet
Om het contact tussen de wijkbewo-
ners, de politie en de gemeente te ver-
groten heeft Pierre Bogaerts van buurt-
preventie Bosrand, Mackenziestraat en
Heidezoom een project ingediend bij de
Gemeente. Doel van dit project was om
via digitale weg de afstand tussen poli-
tie en wijk verder te verkleinen. Nadat
een subsidie voor dit project was toege-
kend is tussen de buurtpreventiecoördi-
natoren en politie overleg geweest over
de opzet van dit digitale contact. De
internetsite wordt een aanvulling op de
reguliere activiteiten van buurpreventie.
In het project is ruimte gehouden voor
de inbreng van de drie overige buurt-
preventie groepen in de Coevering. 

Vanaf eind mei is de eerste versie van de
website gereed. U kunt deze site berei-
ken via www.buurtpreventie-coeve-
ring.dse.nl of via de site van het wijk-
blad. Op de website is veel informatie te
vinden over buurpreventie zoals tele-
foonnummers van buurtcoördinatoren,
wie is uw netwerkinspecteur en wijkbri-
gadier en wanneer en hoe u een mel-
ding kunt doen. Verder kunt u buurt-
preventie nieuwsbrieven lezen. 
Om het contact tussen de wijkbewo-
ners, de politie en de gemeente te ver-
groten en eenvoudiger te maken zijn er
een aantal digitale formulieren beschik-
baar waarmee u een melding kunt doen.
Verder kunt u digitaal uw vakantiekaart
insturen. Terugmelding van nieuws op
het gebied van buurtpreventie kan door
middel van het afgeven van uw e-mail
adres aan de politie. U wordt dan regel-
matig via mail op de hoogte gebracht
van belangrijk nieuws. Aangifte van klei-
ne diefstallen en vernielingen bij de poli-
tie wordt pas operationeel najaar 2003.
Onze wijk zal als een van de eersten
meedoen in dit landelijk politie project.
■

Adverteren in Wijkblad Coevering
brengt mensen over de vloer!
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De sloop van de flats aan de J. Carstenszweg

De flats aan de J. Carstenszweg zijn
bijna leeg of zelfs al helemaal leeg.
Tegen de drie overgebleven families is
een kort geding aangespannen. Ondui-
delijk is op dit moment wat de uitspraak
van de rechter hierop is. Nu de flats
nagenoeg leeg zijn kan verder gekeken
worden naar de sloop. In een nieuws-
brief zijn de directe omwonenden van
de flats al ingelicht over de verdere plan-
nen. Als alles volgens plan gaat kan de
hele sloop binnen achttien weken afge-
rond worden. Na de sloop rest dan een
glooiend terrein wat waarschijnlijk inge-
zaaid zal worden totdat met de bouw
van de woningen wordt begonnen.
Van de omwonenden wordt gevraagd
om zich niet binnen de hekken die rond-
om de flats staat te begeven. ‘s Nachts
wordt gepatrouilleerd met honden.
Hierdoor is het ook niet raadzaam het
terrein te gebruiken als hondenuitlaat-
route.

De heer Kok van “Rooymans van Boxtel
bouwmanagement” is projectleider van
de sloop. Een traditionele sloop heet
het in vaktermen, en het is een behoor-
lijke klus. De sloop bestaat eigenlijk uit
een tweetal fases legt hij uit. In de
eerste fase worden de flats gestript. Dit
strippen houdt in dat de gehele binnen-
inrichting wordt verwijderd. Maar voor-
dat hiermee begonnen kan worden
moet eerst het kleine beetje asbest, wat
in de dakopbouw verwerkt is, verwij-
derd worden. Dit moet met de nodige
voorzorgsmaatregelen worden gedaan.
Door de geringe hoeveelheid asbest is
hiervoor waarschijnlijk één dag nodig
per flatgebouw.

De gehele binneninrichting is niet meer
geschikt voor hergebruik. Het staal van

de galerijen en de liften kan wel herge-
bruikt worden. Hetzelfde geldt voor het
grind wat van het dak komt. Tijdens het
strippen zal zoveel mogelijk richting par-
keerplaats aan de voorzijde worden
gewerkt om de overlast naar omwo-
nenden te minimaliseren. De gestripte
materialen worden in fracties afge-
voerd. De route die gebruikt wordt is op
dit moment nog niet helemaal duidelijk.
Dit hangt af van de sloper die dit karwei
gaat doen. 

Als gestript is tot het casco kan begon-
nen worden met fase twee van de
sloop. Verwacht wordt dat de bovenste
verdiepingen van de flats met een kogel
worden gesloopt. De onderste verdie-
pingen worden geknipt met een grijper.
In deze fase zal er meer geluidshinder
zijn maar dit is niet helemaal te voorko-

men. De werkzaamheden vinden plaats
van 07.00 tot 16.00 uur. Naast de
sloopwerkzaamheden zullen er veel
transportbewegingen nodig zijn om
alles af te voeren. Dit wordt in een trans-
portplan met de gemeente besproken. 

Een onbekende factor zijn de heipalen
onder de flats. Op dit moment zijn er
geen gegevens beschikbaar hoeveel
heipalen er precies zijn en hoe diep ze
in de grond zitten. Deze gegevens zijn
verloren gegaan. Ook is het nog ondui-
delijk of ze helemaal verwijderd moeten
worden of dat ze tot twee meter onder
het maaiveld verwijderd mogen wor-
den. 
Tussen de sloop en de bouw van de
nieuwe woningen wordt het terrein
enigszins geëgaliseerd en ingezaaid.
Hierdoor wordt voorkomen dat het een
stuifzand gebied wordt. De parkeer-
plaats blijft zolang liggen en een aantal
van de bomen is intussen verplaatst
naar de Joris van Spilbergenstraat.
Medio 2004 wordt begonnen met de
bouw van 80 patiowoningen en een 20
tal geschakelde eengezinswoningen.
Ook wordt de J. Carstenszweg verlegd
zodat er ruimte ontstaat voor dertig
koopwoningen. Nadat de woningbouw
voltooid is worden de bomen vanuit het
depot weer teruggeplaatst.

Er komt geen structureel overleg met de
omwonenden van de flats. Wel kan con-
tact worden opgenomen met de heer
G. Kok voor vragen en opmerkingen
over de sloop. Hij is bereikbaar op tele-
foonnummer 040-214 10 00. ■
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jeugd rubriek
Het leven van een pinguïn

Merijn van Wanroij,
13 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

Geboren!
Uit het ei. Maar voorlopig doe ik geen
stap naar buiten.
3 uur
Er kwam iets uit mijn moeders keel. Ik
weet niet wat, maar het smaakte goed.
3 dagen
Soms kom ik even onder mijn moeders
buik vandaan. Maar dan kruip ik snel
weer terug. Het is veel te koud buiten.
Brrrr!
9 dagen
Het stormt! Al een paar dagen. Mijn
moeder is heel dicht tegen de andere
gaan staan. We staan in het midden,
dus dat is boffen.
3 weken
Mijn vader is teruggekomen en nog veel
andere vaders ook! Ik heb mijn buik nu
rond gegeten. Hij had heel veel inktvis
voor mij meegenomen. 
4 weken
Vader zorgt nu voor me. Moeder is al
een week weg naar de zee. Geen idee
hoe die eruit ziet. Maar wél wat erin zit:
vis en vooral inktvis. Lekker!
5 maanden
Ik had nog nooit water gezien. En nu lig
ik erin. Ik zwem! En ik duik! Heerlijk

gevoel is dat.
3 jaar 
We kunnen nu ook goed samen vissen.
4 jaar
Ze is cool! Die mooie wangen. En haar
stem. Zij vindt mij ook wel wat, geloof
ik.
5 jaar
Dit jaar is het echt iets geworden tussen
ons.
7 jaar
Niet slecht vadertje. Je tweede kind
grootgebracht. Helaas was het vorig
jaar mislukt.
9 jaar
Alle moeite voor niks. Mijn kind is afge-
pakt door een reuzenstormvogel. Het
rotbeest.
14 jaar
Mijn jong is dood. Net als bijna alle jon-
gen in de kolonie trouwens. Het kwam
door die sneeuwstorm.
17 jaar
Er lag een rood beest bij onze kolonie.
Een paar weken lang. Vreemd, maar hij
deed niemand kwaad. Hij sliep in een
tent en kwam ook bij mij in de buurt. Ik
hoorde klikgeluiden en toen ging hij
weer weg.
20 jaar
Voor het eerst sinds jaren niet gebroed
en een slechte zomer gehad. Toch ben
ik uitgeput en moe. En dat terwijl de
winter niet eens koud was.
21 jaar
Ik ben niet snel genoeg. Ik voel voor het
eerst in mijn leven echte kou. Ik denk
dat de komende winter mijn laatste is....

Merijn van Wanroij

Schrijvende kinderen gezocht
Wij zouden het leuk vinden als jij eens schrijft over je vakantie, hobby, sport en
andere dingen die jouw bezig houden of waar jij graag je mening over wilt
geven. Je mag het allemaal opschrijven en inleveren bij De Dreef. 
Wel even je naam en adres erbij schrijven en dat het voor het wijkblad is. Je krijgt
in ieder geval een leuke verrassing als jij ons met een verhaal verrast! We zijn be-
nieuwd... ■

Jarig
Als dit wijkblad uit komt is het alweer
voorbij. Mijn verjaardag. Dit jaar word ik
dertien jaar en ben ik op een zondag
jarig. Ik vraag mij af of ik nog een kin-
derfeestje zal geven. Vorig jaar heb je
een slaapfeest gegeven. Van tevoren
gingen we bowlen en daarna film kijken
op een supergroot scherm. Ik had een
stuk of zes kinderen uitgenodigd en die
bleven allemaal slapen in onze woonka-
mer. Dat paste net als alle meubels aan
de kant waren. Natuurlijk sliepen we
pas erg vroeg. Dit jaar weet ik nog niet
zeker wat ik ga doen. Misschien is het te
kinderachtig zo’n feestje. Eerlijk gezegd
vind ik jarig zijn leuk omdat ik dan
cadeautjes krijg. Normaal vind ik bezoek
niet zo super en ga ik meestal met de
game-boy spelen.  ■

Merijn van Wanroij
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Hoe los je dit nu op?

Soms wordt ons plezier echter ver-
stoord. Een hond die dagenlang in
schuur of tuin zit en maar blijft blaffen.
Toeterende auto’s op nachtelijk uren.
Kinderen die soms het verschil vergeten
tussen wat van hen is en wat van ons.
Muziek die zo hard gedraaid wordt dat
je straten verder nog mee kunt genie-
ten. Motoren die eindeloos warm moe-
ten draaien, ook als is het warm weer.
Kortom OVERLAST.

Het lijkt erop dat de drempel om men-
sen hierop aan te spreken steeds hoger
komt te liggen. Misschien wel door het
feit dat mensen zich steeds minder van
elkaar aantrekken. Je krijgt al snel te
horen dat je je met je eigen zaken moet
bemoeien, in het ergste geval neemt
juist hierdoor de overlast nog verder
toe. Het enige wat je dan kunt doen is
met deze overlast proberen te leven. Je
kansen om deze overlast te melden bij
bijvoorbeeld de politie zijn verkeken. De
overlast bezorger weet tenslotte wie er
geklaagd heeft. Hij hoeft dus niet echt
zijn best te doen om te weten wie de
politie op zijn of haar dak heeft gestuurd.

Rechtstreekse benadering van de politie
dan maar zodra je overlast ondervindt?
Waarschijnlijk krijg je te horen dat je
misschien het beste in eerste instantie
met de overlast veroorzaker kunt gaan
praten. Helpt dat niet dan wil de politie
wel kijken wat zij met het geval kunnen
doen. Omdat de overlast veroorzaker
ongetwijfeld weet van wie die klacht
vandaan komt nemen velen dit risico
niet. Je woont tenslotte fijn en wilt dat
graag zo houden, overlast hoort daar
schijnbaar in deze tijd gewoon bij.
Niemand zit te wachten op represailles
van de overlast veroorzaker of een ver-
ergering van de overlast. De politie kan
tenslotte niet op de hoek van de straat
blijven wachten hoe het een en ander
zich ontwikkeld.

Dus houden we allemaal onze mond,
ergeren ons regelmatig dood en hopen
ooit te verzinnen hoe je dit soort pro-
blemen kunt oplossen zonder dat je
woongenot daar verder onder lijdt. ■

Een buurtbewoner. 

Wij wonen in een fijne buurt, in een fijn huis. En zijn van plan hier nog
jaren met veel plezier te blijven wonen.

Onze Coevering saai?

Wat gebeurt
er allemaal
in Geldrop? 
Tot drie maal toe heeft de brandweer
uit omliggende korpsen de regionale
brandweer moeten ondersteunen bij
branden in Geldrop. Eerst de brand aan
de flats aan de Waleweinlaan. Vervol-
gens de flat aan de Admiraal Byrdstraat.
Dan een windhoos midden in het cen-
trum welke de gehele kermis vernielde.
Wat een toestand.

Maar de bomen die verplaatst zijn bij de
Jan Carstenszweg, zijn behouden
gebleven. Ze zijn na pas verplaatst te
zijn van de Jan Carstenszweg naar de
Joris van Spilbergenstraat, overeind
gebleven. Na goed ingetaped en water
gegeven te hebben, staan ze nu nog in
goede staat. En dat na de droogte. Eén
boom was wat onwillig, die viel onder-
weg van de wagen af. Maar ook die is
gered. Het geheel goed voorbereid
door de afdeling groenvoorziening die
de hele onderneming gepland had.
Goed werk geleverd. ■

Jos Heijm

Voorzitter huurdersvereniging 
Jan Carstensz

Een rustig wijkje, er gebeurt niet veel.
Dat dacht u misschien. Wij weten wel
anders. Wij van de redactie lopen onze
benen onder onze kont (excuses, bips)
om u te berichten over wat er zo alle-
maal gebeurt. Als wij een sirene horen
dan staan we al met onze jas aan bij de
voordeur. En meestal niet voor niets. We
hebben de laatste tijd branden van
dichtbij gezien, een vliegtuig dat op z’n
kop lag na een noodlanding en ga zo
nog maar even door. We hebben ook
een moeilijke taak. Terwijl die van het
Eindhovens Dagblad altijd met hun
neus vooraan mogen staan, moeten wij
het doen zonder perskaart. En dan mag
je veel minder. Onze fotograaf was
laatst bijna gearresteerd vanwege zijn
doortastende verlangen om te vooraan
te staan. 

Sinds ons toetreden tot de redactie van
het Wijkblad is ons leven veranderd. Bij
alles wat we zien of horen denken we

meteen aan ons blad: is het iets om over
te schrijven, moet er een foto van
gemaakt worden, moet het direct on-
line of wachten we op het papier. We
gaan er mee naar bed en we staan er
mee op. U waardeert het gelukkig,
anderen zijn niet altijd even blij met ons
vermogen het nieuws te vangen.
Misschien dacht u dat we geen werk
maken van ons wijkblad. Ruim 25 tele-
foontjes waren nodig om alle informatie
bij elkaar te krijgen voor het vorige ver-
haal over de revitalisering. Maar we
doen het met veel plezier.

De komende tijd hopen we op minder
rampen zodat we ons meer kunnen
richten op zaken die van belang zijn
voor de Coevering. We gaan de afbraak
van de flats volgen, we zitten bovenop
de revitalisering van het winkelcentrum,
we zijn betrokken bij Duurzaam Veilig,
we proberen uw mening te peilen over
Retourettes en we zijn bezorgd over de

grote hoeveelheid zwerfvuil. Daarnaast
proberen we ook minder zware zaken te
melden. Je moet ook geen tranen in de
ogen krijgen van ons Wijkblad.

We gaan een interessante tijd tege-
moet. De verkiezingen komen er lang-
zaam weer aan, we gaan fuseren met
Mierlo en we hebben een hoop zaken
die al jaren lopen en niet te ver over de
verkiezingen getild moeten worden. We
vragen daadkrachtige bestuurders. Heel
erg daadkrachtige bestuurders. Op 4
juni mogen we onze bestuurders eens
flink aan de tand voelen. Ik zal er zijn, u
hopelijk ook. Ik zal een paar pittige vra-
gen op papier zetten. U doet lekker het-
zelfde en samen zullen we een paar
zweetdruppeltjes op die voorhoofden
toveren. En onze fotograaf zal zijn pers-
kaart niet nodig hebben om dat op de
gevoelige digitale plaat vast te leggen. ■

Flierefluiter

Ingezonden
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Een mooie rode MG 
Een prachtige rode, originele MG uit
1960. Die zie je niet elke dag. Als er er
dan eentje langs de weg ziet staan met
een trotse eigenaar gebogen over het
motorblok dan zit er maar één ding op.
Even een praatje maken. En natuurlijk
ook een kijkje onder de kap. De MG was
vier jaar geleden aangeschaft, gewoon
om lekker rond te toeren en zo nu en

dan een beetje te sleutelen. Even later
volgde een uitnodiging om een stukje
mee te gaan rijden. En dat laat je dan
niet schieten. Het rijden in een open
auto is heerlijk op een prachtig zonnige
dag. Zo’n auto nodigt uit om heerlijk
rustig te rijden, het liefst over binnen-
wegen, de wind om je hoofd en de tijd
voor je zelf. ■

Boeken te koop
Bent u op zoek naar een bepaald
boek. Een deel uit een serie, een
ontbrekend nummer van een poc-
ketreeks (Prisma bijvoorbeeld of
Zwarte Beertjes), of boeken over
een bepaald onderwerp? Neem
dan contact op met Martin de
Bruijne. Grote kans dat hij u kan
helpen!

Martin is onlangs een inzamelingsactie
gestart voor een weeshuis in Haïti. Hij wil
zoveel mogelijk geld inzamelen om de
kinderen daar een wat betere toekomst
te geven. De actie is officieel gestart met
een grote boeken- en platenmarkt in wijk-
centrum De Dreef.
Martin: “De markt was een groot succes.
Honderden boeken, platen en tijdschrif-
ten zijn van eigenaar gewisseld. De
opbrengst was ruim boven de duizend
euro en dat is een prachtig begin van de
inzamelingsactie voor Haïti.”
Hij vervolgt: “Ik kan me voorstellen dat
mensen niet naar de boekenmarkt kon-
den komen of niet gevonden hebben
wat ze zochten. We hebben nog een flin-
ke partij mooie boeken over en er zijn

Lees verder op pagina 10



Begeleidingscommissie voorzichtig
positief over revitalisering

Inspraak procedure.
Eind mei / begin juni ligt op het
gemeentehuis het ontwerpbestem-
mingsplan ter inzage. Hiermee start de
formele inspraakprocedure. Het ont-
werpbestemmingsplan is vorig jaar tij-
dens een informatieavond met de wijk
al besproken. In het plan wordt naast de
verbouwing aan het winkelcentrum ook
uitgegaan van een aantal wooneenhe-
den. Tijdens de informatieavond vorig
jaar kwam veel kritiek op het gepresen-
teerde plan. Dit was voor de gemeente

geen reden om de grote lijnen van het
plan aan te passen. De gemeente zal
afwachten welke bezwaren er worden
ingediend. Hierna heeft de gemeente-
raad het laatste woord. Vervolgens
wordt het definitieve bestemmingsplan
opgesteld. 
Binnen de begeleidingscommissie vindt
men het jammer dat de gemeente geen
rekening heeft gehouden met de
opmerkingen van de bewoners op de
voorlichtingsavond van vorig jaar. Het
risico van vertraging is nu duidelijk aan-

Begin deze maand is er overleg geweest tussen Begeleidingscommissie
Winkelcentrum Coevering en de gemeente. Na dit overleg zijn de deel-
nemers voorzichtig positief. Ze hebben het gevoel dat de gemeente er
op dit moment alles aan doet om de revitalisering voortvarend aan te
pakken. Maar de lange voorgeschiedenis van ruim acht jaar maakt dat
men met enige reserves naar de plannen kijkt. Binnenkort start de for-
mele inspraakprocedure op het ontwerpbestemmingsplan. De revitalise-
ring is nog steeds geen gelopen koers. De mogelijke weerstand tegen
het ontwerpbestemmingsplan en het LPG station zijn enigszins onbere-
kenbare factoren die vertraging met zich mee kunnen brengen. Overleg
en communicatie zijn hierbij van groot belang.

10

Zijn dromen bedrog ?
De bekende dominee King had een droom over een nieuwe wereld, over
hoe mensen in de toekomst samen zouden leven...

Ik had ook een droom die mogelijk in
het verlengde ligt, maar dan heel dichtbij,
eigenlijk een beetje angstig, benauwd
zelfs, maar het einde leek hoopvol.

Ik droomde:
“Een groep probeerde op vele manieren
de mensen in de Coevering dwars te zit-
ten... Voorstellen voor veranderingen
werden met allerlei smoesjes en mooie
beloftes uitgesteld. Argumenten die lis-
tig maar eigenlijk geen ‘brood op de
plank”’ brachten, werden naar voren
gehaald.
Voorstellen blijven doen die bij voorbaat
op weerstand zullen stuiten.
De winkeliers in het centrum werden er
zelfs bijgehaald... Zij zouden ermee ge-
baat zijn dat er verder niets ging gebeu-
ren in de Coevering. Het zou bovendien
passen in de visie van Geldrop om het
centrum levendiger te maken....
Verder gaf de akelige droom een voor-
stelling van dodelijke ongelukken
omdat er steeds harder gereden werd.

De gemeente zou de plannen om de 30
km zone in te voeren vanwege de kos-
ten teruggedraaid hebben....

De nachtmerrie kreeg een bepaalde
wending. Mierlo nam de gemeente
Geldrop over. We kregen bestuurders uit
dat dorp en er veranderde een aantal
zaken. We kregen toch in de Coevering
een nieuwe supermarkt met een prach-
tige Retourette, een wand waar je blik,
karton en plastic flessen in kwijt kunt. Bij
en in het winkelcentrum verscheen een
leuk terras ....
Met eenvoudige middelen, naar het
voorbeeld van Mierlo, werden maatre-
gelen genomen om het verkeer in snel-
heid te matigen en toen werd ik...”

WAKKER !

Een Coeveringer die niet zo goed gesla-
pen heeft.....

(adres bekend bij redactie)

Ingezonden

nog steeds mensen die boeken beschik-
baar stellen. Daarom proberen we nu
mensen te helpen in  hun zoektocht naar
bepaalde boeken.”
Wat is er nog in de aanbieding? Eigenlijk
teveel om op te noemen. Prachtige na-
slagwerken, een complete encyclopedie,
schitterende romans, pocketboeken
(waaronder Engelse series van James
Bond en Agatha Christie), Zwarte Beer-
tjes, streekromans, Prisma pockets, Open-
baar Kunstbezit en nog veel meer. Martin:
“De boeken die we nog hebben mogen
weg tegen dumpprijzen. Streekromans
voor 50 cent bijvoorbeeld en een com-
plete encyclopedie voor tien euro.”
Wie belangstelling heeft voor bepaalde
boeken of op zoek is naar iets speciaals
kan vrijblijvend contact opnemen met
Martin de Bruijne, 040-3682208, 06-
22569353 of tintekst@xs4all.nl ■

Vervolg van pagina 9

wezig. Ondanks dit risico waren de
meeste leden van de begeleidingscom-
missie voorzichtig positief. Er zit een
nieuwe lichting ambtenaren op deze
klus, en die zijn voortvarend van start
gegaan vertelde P. de Ley van Mulders-
hof. Het lijkt een deskundig team en dat
geeft vertrouwen.

LPG-station.
Het LPG station moet gesaneerd wor-
den voordat Gedeputeerde Staten het
bestemmingsplan zal goedkeuren. In de
loop van september wordt de nieuwe
wetgeving aangenomen in het kader
van het ontwerpbesluit milieukwaliteits-
eisen voor externe veiligheid. Deze gaat
uit van een aantal milieucirkels waar-
binnen geen kwetsbare objecten zoals
woningen mogen liggen. Als de ge-
noemde wetgeving ingevoerd is dan
moet het LPG-station binnen drie jaar
gesaneerd zijn. Begin dit jaar is door
adviesbureau Gloudemans een onder-
zoek naar de inkomstenderving ge-
daan. Omdat het hier ging over een sig-
nificant bedrag wacht de gemeente tot-
dat de wetgeving in werking getreden
is. De gemeente kan dan gebruik ma-
ken van extra bevoegdheden. Ook zal
tegen die tijd duidelijk zijn welke scha-
devergoedingen van kracht worden. 
Eigenaar Maas van het LPG-station gaf
aan verbaasd te zijn dat hij niet uitge-
nodigd was voor de vergadering van de
begeleidingscommissie. Naast een brief
is er geen contact tussen hem en de
gemeente geweest. ■
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Afscheid Harry Lefferts als
voorzitter van Coevering 50
Tijdens de algemene jaarvergadering
op 12 mei heeft Harry Lefferts afscheid
genomen als voorzitter van Coevering
50. Hij is opgevolgd door Rob Biesters.
Harry Lefferts is naast ere-lid nu ook ere-
voorzitter van Coevering 50, de belan-
genvereniging die hij opgericht heeft in
1969. Harry is van de 33 jaar die deze
vereniging bestaat ruim 25 jaar voorzit-
ter geweest in een drietal periodes.
Het bestuur van Coevering 50 blijft ook
in de toekomst gebruik maken van de
goede contacten die Harry heeft met
veel mensen binnen en buiten de wijk

en van zijn kennis over de geschiedenis
van de wijk. Harry zal lid blijven van
wijkoverleg Coevering 2000 en daarin
Coevering 50 vertegenwoordigen. 

Tijdens de jaarvergadering heeft het
bestuur grote dank uitgesproken voor
de bijdrage die Harry geleverd heeft
aan Coevering 50 en aan de wijk. Sinds
het ontstaan van de wijk heeft Harry
met grote inzet gewerkt aan het bewa-
ken van woon- en leefklimaat. Dankzij
deze inzet werd hij door velen “de burge-
meester van de Coevering” genoemd. ■

Wanneer gaat er wat gebeuren:
De grote vraag is natuurlijk: wanneer
gaan de plannen uitgevoerd worden.
Teleurstellend was het antwoord van
wethouder Maasakkers, dat pas bij het
geplande groot onderhoud aan de
wegen snelheidsremmende maatrege-
len ingevoerd zouden worden. Voor
sommige straten in de Coevering stond
een reële datum van 2010 voor het
eerstvolgende groot onderhoud. Om-
dat dit te lang gaat duren is de gemeen-
te bezig met een onderzoek naar de
kosten als de gehele Coevering als erf-

toegangsweg (30 km/u) moeten wor-
den uitgevoerd in 2006/2007. Rond de
zomer moet dit onderzoek afgerond
zijn. De gemeenteraad kan dan een
afweging maken en aangeven waar
eventueel de financiële middelen van-
daan moeten komen.

Werkgroep Duurzaam Veilig
De werkgroep Duurzaam Veilig van
Wijkoverleg 2000 volgt deze ontwikke-
ling op de voet. Rob Friedhoff liet weten
dat het positieve punt van deze aanpak
is dat de uitkomsten van dit onderzoek

eindelijk duidelijk maken wanneer e.e.a.
uitgevoerd kan gaan worden. Daarbij
wordt het dan ook duidelijk welke snel-
heidsverminderende maatregelen de
gemeente precies denkt te moeten
gaan nemen. 
Maar er zit ook een duidelijke ‘adder
onder het gras’ aldus Rob Friedhoff. In
haar perfectionisme kan de gemeente
gemakkelijk doorslaan waardoor het
hele project onnodig duur wordt. Als de
rekening daarvan wordt gepresenteerd
dan kan de gemeenteraad hierdoor in
de positie raken waarin de verleiding
groot wordt om toch maar voor voor-
rangswegen te kiezen. Die lijken dan
goedkoper. In feite wordt het raadsbe-
sluit van 4 juli 2002 dan weer terugge-
draaid. En de veiligheidsvraag dreigt
dan weer terug bij af te zijn. Dat zou
een onacceptabele uitkomst voor de
Coevering zijn. ■

Duurzaam Veilig
Het is al weer enige tijd geleden dat in het kader van Duurzaam Veilig
besloten werd om alle straten van de Coevering als 30km/u zone (erf-
toegangsweg) in te gaan richten. Zoals u wellicht nog weet zette de
gemeenteraad op 4 juli 2002 een streep door het plan van de gemeen-
te om naast de Laan der Vier Heemskinderen en de Goorstraat nog 8
straten aan te wijzen als voorrangswegen. De bevordering van de ver-
keersveiligheid was daarvoor het belangrijkste argument.

Namens het WaterPartij-
tje deel ik u mede dat:

• Geldrop en Mierlo al naar elkaar toe
groeien;

• er al druk overlegd wordt waar het
gemeentehuis moet komen;

• op de Mierloseweg tussen Geldrop en
Mierlo leuke optrekjes te koop staan

• er verkiezingen aankomen rond
november/december;

• wij per 1 januari bij Mierlo horen of
omgekeerd;

• er van de overheden uit nog maar
weinig voorlichting gegeven wordt;

• men bezig is dit - via de huis-aan-huis-
weekbladen - te gaan verbeteren;

• ik sinds het vertrek van een dierenzaak
in Geldrop regelmatig in Mierlo kom;

• Mierlo best een aardig winkelcentrum
heeft in het centrum;

• hier ook nog gratis geparkeerd mag
worden;

• men op zoek moet gaan naar een
nieuwe burgervader of -moeder;

• sluiproutes richting Mierlo nu al af-
gesloten worden;

• men alles via de officiële wegen
probeert te leiden;

• wij met spanning uitkijken naar het
vervolg;

• wij vooral naar de kiesdrempel
uitkijken.

afd. voorlichting WaterPartij

WP
waterpartij

LIJST

00



Uw reacties:
“Ja, dat is een beetje te gek om hele-
maal (op de fiets als het kan natuurlijk)
met die rommel naar de Milieustraat te
moeten sjouwen.”

“Ik zal het wellicht wel doen (EKO!) maar
liever ga ik naar Winkelcentrum Coeve-
ring, dat is dus een UITSTEKEND idee. Ik
zou de supermarkten er op aan willen
spreken om het zo snel mogelijk in te
voeren, want volgens mij komen er dan
veel meer mensen boodschappen doen
in de Coevering. Ik in ieder geval wel!”
“Het idee van de retourette vind ik
prachtig. Dat de gemeente zelf niet met
het voorstel is gekomen. In Mierlo en
Waalre hebben ze volgens mij die
mogelijkheid al. Beide gemeentes zijn
Geldrop ver vooruit. Kijk maar eens hoe
zij de 30 km zones hebben ingericht.”

“Is het retournette of retourette?
Het is in ieder geval wel van de nette als
we onze troep ergens kwijt kunnen. Het
zou een goede plek zijn bij Winkel-
centrum Coevering. Mijns inziens is de
milieustraat niet de meest geschikte
plek. De mensheid is nogal gemakkelijk
uitgevallen en ze willen niet te veel
moeite nemen om hun afval kwijt te
geraken. Alhoewel er zijn er nog ge-
noeg die de moeite nemen om het
ergens in de natuur of in de wijk te
dumpen. Of is het opzet van de ge-
meente (we hebben de mogelijkheid
geboden, te weinig animo, proef niet
geslaagd!). Conclusie: retourette’s bij
winkelcentra zijn niet nodig. Advies: ge-
meente moet het wel doen, maar wel
bij een winkelcentrum zodat je je afval
gelijk met boodschappen doen mee-
neemt en in de retourette kwijt kunt. IK
HOOP DAT DE GEMEENTE HIER NOTIE
VAN NEEMT EN ER VOOR DE BEWO-
NERS IETS MEEDOET. IN MIERLO IS HET
AL EEN SUCCES!”
“Het lijkt mij een prima oplossing als de
gemeente Geldrop voor haar bewoners
een retournette(s) creëert. Mogelijk dat
dit ook een positieve uitstraling heeft op
alle negatieve Diftar ervaringen. Wij
zouden daar zeker gebruik van maken!”
“Heb mij laten vertellen dat de grote
kruideniers tegen zijn. Moeten we daar
hen niet eens op aanspreken. Ze krijgen
toch mensen in hun zaak of vlak bij hun
winkel. Waar is de marketing?”
“Ik vind, en vooral voor de ouderen, dat
in ieder winkelcentrum bakken moeten
komen staan. Dan kunnen ze iedere

dag die dingen kwijt. Als ze boodschap-
pen gaan doen en het is niet zo zwaar
,dan wordt er meer gesorteerd?????”
“Heb begrepen dat er van de winkeliers
nog geen medewerking komt om een
retourette in of bij hun winkel in te rich-
ten. Denk dat we eens na moeten den-
ken om wat meer druk op de ketel te
zetten. De winkeliers trekken toch alleen
maar mensen om hun spullen in te leve-
ren. Klanten zijn kopers, tenminste zo
was vroeger de stelregel. De winkeliers
hebben in hun winkel een bak voor
papieren dozen, een leuke bak voor het
extra verpakkingsmateriaal, zoals blikjes,
tetrapakken en plastic flacons. Een paar
scheidingwandjes erin en klaar is Kees.”
“Een retournette plaatsen bij het winkel-
centrum is veel beter en er zal dan ook
meer gebruik van gemaakt worden.”
“Alles doe ik eraan om de afvalhoop
zoveel als mogelijk te verminderen. Glas
in de glasbak, kleren naar de wereld-
winkel, kringloop of kledingcontainer zo
ook de schoenen. Plastic flessen snijd ik
in stukken blikken stamp ik plat, batterij-
en lever ik in en ga zo maar door, maar
om naar de Milieustraat te fietsen (want
ik rij geen auto) voor de retourette dat
gaat me te ver. Jammer dat er bij ‘t win-
kelcentrum geen is/komt.”
“Uitstekend initiatief van het Wijkblad
om aandacht te geven aan de retouret-
te. Het is toch te gek om helemaal naar
de Milieustraat te moeten. Waarom
komt er niet meer druk van de winke-
liers in de Coevering? Zij hebben er toch
ook belang bij dat klanten een extra
voordeel zien om naar de Coevering te
komen. Ga zo door Wijkblad, schudt
iedereen maar een beetje wakker, dat
verlevendigd een en ander. En... gemeen-
te probeer iets te doen bij of in het win-
kelcentrum. Iedereen is er mee gebaat.”
“Ik vind dit een goed idee, milieustraat is
voor veel mensen met name ouderen te
ver weg om blikjes etc.af te geven.”
“Inderdaad niet echt publieksvriendelijk
zo’n retoursysteem bij de Milieustraat.
Indien deze ‘service’ niet bij het winkel-
centrum geboden wordt, denk ik dat
het verspilde moeite is. Daarnaast is het
voor velen een te grote belasting om op
deze manier het afval aan te bieden.”
“Het lijkt me duidelijk dat de reis met de
lege pakken en flessen naar de Milieu-
straat wat al te gek wordt. Natuurlijk
moet er een inzamelpunt komen bij Win-
kelcentrum Coevering! Dan is het veel
uitnodigender om ook daadwerkelijk die
lege verpakkingen in te gaan leveren.”
“Perfect idee, hoef ik niet meer speciaal
naar de Milieustraat te rijden wat eigen-
lijk best uit de richting is. Dit gaat in één
moeite door. De actie van de Milieu-
straat is trouwens tijdelijk als proef.” ■
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de
uitgever geen verantwoordelijkheid voor
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door
fouten in de gegevens die door derden zijn
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil
niet zeggen dat de redactie het eens is met
de inhoud. 

De retourette
De afgelopen maand hebben we naar uw mening gevraagd over de
retourette. Bij omliggende gemeenten is dit een succesvol inleverpunt
voor blik, kunststof flacons, tetrapakken en drankkartons. In Geldrop is
gestart met een proef bij de Milieustraat. Voor veel mensen te ver weg
en onhandig in gebruik vanwege de beperkte openingstijden. Via onze
website ontvingen we een groot aantal reacties. Nu maar hopen dat de
gemeente samen met de winkeliers kans zien om een retourette te inte-
greren in het winkelcentrum.


